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Abstract (en)
[origin: CA1143106A] 6747 INVENTOR: ERIKA SCHINYDER CAN INVENTION: TOILET WITH FLUSHING DEVICE AND SELF-CLEANING
TOILET SEAT A toilet is constructed such that the toilet seat is rotatably arranged with respect to its circumferential direction. A device for liquid
cleaning and disinfection of the seat surface only extends over a segment of the toilet seat. During the seat cleaning operation the toilet seat
advantageously is moved by means of a transport roll which is driven by a drive gear. Within a chamber or space there is accomplished cleaning
of the toilet seat with water. In an adjacently situated chamber there is sprayed onto the toilet seat by means of a nozzle a rapidly vaporizing
disinfecting or sterilizing agent. The liquid cleaning operation is accomplished automatically during or following the flushing operation. The
equipment has extremely small dimensions and is simple in design. It allows for efficient and economical utilization of the disinfecting or sterilizing
agent.

Abstract (de)
Ein Wasserklosett ist derart ausgebildet, dass der Klosettsitz (1) in bezug auf seine Umfangsrichtung drehbar angeordnet ist und dass sich
die Einrichtung (12 bis 15) zur Flüssigkeitsreinigung und Desinfektion der Sitzfläche (1') nur über ein Segment des Klosettsitzes (1) erstreckt.
Während der Reinigung wird der Klosettsitz (1) zweckmässig mit einer Transportrolle (3) bewegt, die über ein Antriebsrad angetrieben wird. In
einem Raum 12 erfolgt eine Reinigung des Klosettsitzes mit Wasser; in einem daneben liegenden Raum 14 wird über eine Düse 15 ein sich rasch
verflüchtendes Desinfektionsmittel aufgesprüht. Die Flüssigkeitsreinigung erfolgt automatisch bei oder nach dem Spülen. Die Einrichtung weist
kleine Abmessungen auf und ist konstruktiv einfach. Sie ermöglicht eine wirtschaftliche Ausnützung des Desinfektionsmittels.
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